
Protokół z zebrania RO "Majowe w dniu 11.09.2024r. 
 

Strona 1 z 2 
 

 
Ad.1.                                                                                                                                                      
Przewodniczący Artur Brończyk otworzył obrady o godz. 18:00, stwierdził 
kworum do podejmowania uchwał – lista obecności jest załącznikiem do 
protokołu.                                                                                                                                                
  
Ad.2.                                                                                                                                
Przyjęto porządek obrad.  
 
 Głosowało osób: 9:  ZA – 9,  PRZECIW – 0,  WSTRZYMAŁO SIĘ – 0   
 
Ad.3.                                                                                                                                                  
Zatwierdzono protokół z poprzedniego zebrania. 
 

Głosowało osób: 9:  ZA – 9,  PRZECIW – 0,  WSTRZYMAŁO SIĘ – 0 
 
Ad.4.                                                                                                                                    
Nie złożono projektów uchwał do Porządku Obrad.                                                                                                                                        
 
Ad.5.                                                                                                                                    
Podczas pełnienia dyżurów, mieszkańcy osiedla nie zgłosili żadnych spraw, 
podczas zebrania rady osiedla mieszkaniec złożył propozycję dot. 
zabezpieczenia nowego placu zabaw w Parku Majowym. Ze względu na 
wyprowadzanie psów na teren placu zabaw wskazane jest wybudowanie 
ogrodzenia na wysokość około ½ m. Sprawa została przekazana do analizy. 
 
 
Ad.6.                                                                                                                                         
Przyjęcie Uchwały Nr. 74/24 w sprawie zmiany planu finansowego na 2024r. 
 
Głosowało osób: 9:  ZA – 9,  PRZECIW – 0,  WSTRZYMAŁO SIĘ – 0 
 
Z uwagi na organizację zbliżających się wydarzeń, konieczne było 
wprowadzenie zmian w budżecie rady osiedla. 
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Ad.8.                                                                                                                                          
Wolne wnioski: 
- Radni omówili kwestię potrzeb mieszkańców osiedla, które zostały omówione 
podczas organizacji Festynu w dniu 31.08.2024. 
- Przewodniczący poinformował, że kadencja rady osiedla trwa do 30.04.2025r. 
- Planowana jest wycieczka na grzybobranie w miesiącu październiku, zapisy 
przyjmuje P. Wanda Skiba, pozostałe kwestie organizacji w gestii 
Przewodniczącego. 
 
Ad.9.                                                                                                                                         
Zamknięcie obrad.                                                                                                                                             
Obrady zakończyły się o godz.19:25 
 
 
 
 
  Sporządził/a:                                                                      Przewodniczący :                                   


